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Zápis ze schůze školské rady při ZŠ J.V.Sládka Zbiroh, příspěvkové organizace, 

 oběžníkem nebo-li „per rollam“ 

 

 

 
Přítomni prostřednictvím videokonference: 

za zřizovatele  - Mgr. MgA.Marie Holečková 

za pedagog.pracovníky - Mgr. Markéta Soukupová 

                                        Mgr.Ing. Andrea Tláskalová 

za zákon.zástupce nezl.žáků - Ivana Nováková (předsedkyně školské rady) 

                                                Markéta Rieserová 

 

Omluven: Jiří Čížek 

 

Vzhledem ke stále trvajícímu nouzovému stavu v ČR se školská rada sešla ke svému jednání on-line 

přes videokonferenci (omluven Jiří Čížek, se kterým byla záležitost poté řešena telefonicky 

předsedkyní školské rady).  

 

 

 

Rezignace ředitelky školy  

 

Předsedkyní školské rady byli ostatní členové seznámeni s tím, že paní ředitelka Mgr. Květuše 

Horáková podala ke zřizovateli, tedy Městu Zbiroh, svoji rezignaci, což znamená, že Město Zbiroh 

bude vypisovat konkurzní řízení, kdy bude vyhlášen konkurz na obsazení vedoucího pracovního místa 

ředitele příspěvkové organizace Základní školy J.V.Sládka ve Zbiroze. Jedním z členů konkurzní 

komise je člen školské rady zvolený zákonnými zástupci nezletilých žáků, tedy v případě této školské 

rady buď Ivana Nováková nebo Markéta Rieserová. Členové školské rady se dohodli, že členem 

konkurzní komise bude za školskou radu Ivana Nováková. 

 

 

Distanční výuka 

 

Zástupce školské rady za nezletilé žáky Markéta Rieserová sděluje, že jsou pozitivní ohlasy ze strany 

rodičů ohledně distanční výuky tělesné, hudební a výtvarné výchovy. 

 

Připomínky byly vzneseny k distanční výuce informatiky. 

 

 

 

 

Ve Zbiroze dne 04.03.2021 

 

 

 

       Ivana Nováková 

       předsedkyně školské rady 

 


